
Referat af bestyrelsesmøde for Park-kvarteret

Onsdag den 4/4-2018

Deltagere : Sandra -Lea, Jess, Daniel, Thomas, Henning
Afbud fra Bende

Pkt. 1: Godkendelse af referat fra sidste møde

Referat godkendt.

Pkt. 2: Nyt fra formanden herunder:

- Hjertestarter: 6 deltager starter på kursus i brugen af hjertestarter
- Der kigges på forsikring. Hjertestarter sættes op på miljøstationen og skiltes
- Udlejning af ledige lejligheder: 16N 1.2 skulle være udlejet fra 15. april. Jess tager sagen op omkring den tomgangsperiode. 16L ved vi ikke noget om, men den er opsagt til 30. april.
- Jess tager processen omkring udlejning af ledige lejligheder op med AKB / KAB. Vi er meget utilfredse med håndteringen
- Mobilepay til Fælleshuset startes op nu.

Pkt. 3: Nyt fra bestyrelsesmedlemmerne:

- Thomas vil sætter skub i gruppens rundture i bebyggelsen

Daniel:

- Varmesagen tager stadig en del tid
- Der laves en ”fyld vand på anlægget dag”
- Trapper: Mangelende gelænder på en udvendig trappe bestilles, da bygherre mener at det ikke er en sag for byggesagen
- Indvendige trapper: Sagen er parkeret hos KAB som ikke vender tilbage på forespørgsler.
- EM hætter: Ingen har meldt tilbage.
- Der tages initiativ til et møde med KAB/ AKB om de sager vi har liggende omkring selve byggeriet. (Daniel / Jess)

Sandra-Lea:

- Gruppen skal i gang med at bygge et skur. Tidshorisont er ikke kendt, med det bliver meget snart.

Henning:

- Mobilepay for fælleshuset er igangsat.
- Det kører fint med fælleshuset.
- Har modtaget 5 registreringer af husdyr. Sender en rykker på facebook indenfor 14 dage.

Pkt. 4: Sager til drøftelse og beslutning:

Aflåsning af miljøstation v/ Jess

- Bestyrelsen er enige om at vi igangsætter isætning af en aflåselig gitterlåge samt evt en ”nettag” over miljøstationen.

Tromlelås på dagrenovationstromlerne v/ Jess

- Dagrenovation: Bestyrelsen er enige om vi igangsætter aflåsning af dagrenovation.
- Vi undersøger det økonomiske og godkender evt løsning på begge tiltag over mailen inden næste møde.

Pkt. 5: Opfølgning:

- Opfølgning på emhætte og varmeproblem v/ Daniel se under nyt fra bestyrelsen.
- Indkøb af pullert se link:
<https://www.facebook.com/photo.php?fbid=10156227576754464&set=p.10156227576754464&type=3&ifg=1> v/ Daniel
- Vi indkøber en pullert og beder beboere med forstand på opsætningen om hjælp gennem facebook.

- Opfølgning på oversigtsskilte. v/ Daniel
Skiltene indkøbes og opsættes 2 steder.

Pkt 6: Forslag fra beboere:

Ansøgning fra beboer om tilføjelse af glasvæg til den ydre facade/ indgangspartiet.

Bestyrelsen kan ikke godkende ansøgningen da det går ud over vores beføjelser samt den vedtagne husorden. Beboeren henvises eventuelt til afdelingsmødet.

Pkt 7: Eventuelt:

Den faste aftale med YouSee blev drøftet.

Pkt 8: Punkter til næste mødes dagsorden

Referent Henning Jølnæs